
Lokalrådet har selvfølgelig også planer for det kommende år. 2012 

Odense vil gerne være grøn samt have fokus på ferie fritid og friluftsliv, det er en ide lokalrådet 

altid har vægtet meget højt, så vi vil forsat arbejde på at vi får grønne områder til rekreative 

aktiviteter. 

Vi vil forsat arbejde for sikker trafik i lokalområdet, har under en sti til Gl. Korup overslag fra Stein 

Frandsen  kr.437.500. 

Oprensning af eksisterende grønne områder, fokus vil være på Trøstrup sø samt sørenden. 

Vi vil løbende følge med i hvad der sker omkring Hjertegræsvej, hvor Odense kom. leger med 

planer om et nyt boligområde trods de ønsker at byen skal vokse i BYEN, og ikke nye boligområder 

på bar mark. 

Det er vigtigt at holde sig for øje, at det i høj grad er borgerne i Korup, der giver os arbejdsstof, 

dvs. at det for os er meget vigtigt med en tæt kontakt til beboerne i lokalområdet. 

Vi skal ligeledes finde en løsning på problemet med den mørke vej ved apoteket, der er flere der 

har giver udtryk for utryghed ved at færdes i dette område om aftenen. 

En del af de her nævnte ting er allerede vendt med Odense kommune, men som alle ved er der 

ikke frygtelig mange penge i kommunekassen, så igen må vi nok forberede os på lange seje træk.  


